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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor tervezik megnyitni a debreceni menekülttábort 
az Ukrajnából érkezők számára?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A február 24-én hajnalban kezdődött ukrajnai hadműveletek megindulása óta szembe kell néznünk
azzal,  hogy  az  események  hogyan  hatnak  majd  hazánkra.   Ebben  a  helyzetben  Magyarország
elsődleges feladata, hogy a háború borzalmai elől menekülők számára megfelelő szállást  tudjon
nyújtani.

Mindenekelőtt  tisztán  kell  látnunk  abban,  hogy a  magyar  állam jelenleg  hány  fő  befogadására
készül.  Azokról  a  szálláshelyekről  van  szó,  melyeket  nem  civilek,  egyházak,  illetve
önkormányzatok ajánlottak fel önkéntesen, hanem amit a magyar állam biztosítani tud.

Az események szempontjából Debrecen szerepe minden eddiginél jobban felértékelődik. Nemcsak
azért, mert az egész régió központjának tekinthető hajdúsági megyeszékhely alig 120 kilométerre
van  a  záhonyi  határátkelőhelytől,  hanem  mert  a  városban  sokáig  menekülttábor  működött,
amelyben 2015 decemberében történő bezárásáig összesen 73 ezren fordultak meg.

Bár  a  bevezetett  hadiállapot  miatt  egyre  többen  indulnak  el  Kárpátaljáról  Magyarország  felé,
egyelőre mégsem látni jelét annak, hogy a befogadópont újra megnyitná kapuit.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:

1. Hány szálláshely biztosítására készülnek magyar állami hatóságok az Ukrajnából érkezők
számára?

2. Tervezi-e a kormány 2015-ig működő debreceni menekülttábor újbóli megnyitását?



 
Várom válaszát.
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